
مصاحبه و خبر

بـــا توجه به نزدیک شـــدن بـــه تاریخ پنجـــره نقل 
و انتقالات پیـــش فصـــل ۱۴۰۴-۱۴۰3و اهمیت آن 
در نقـــل و انتقـــالات بازیکنـــان فوتبال از ســـنین 
پایین و از ســـوی دیگـــر موضوع مهـــم حفاظت از 
حقوق مادی و معنوی بازیکنان کم ســـن و ســـال 
در رده های ســـنی فوتبال پایه تـــا فوتبال حرفه ای 
بزرگســـالان؛ این موضوع می طلبید تا فدراسیون 
فوتبـــال در این زمینه بـــا تعیین راهـــکاری مدون 

و مشـــخص بـــه ماجـــرا ورود کـــرده و جلـــوی هر 
گونـــه تخلفات احتمالـــی را بگیرد. ایـــن در حالی 
اســـت که بعد از برگزاری ســـه دوره آزمون رســـمی 
کارگـــزاری فیفا در سراســـر جهـــان از جمله ایران، 
فدراســـیون فوتبال در راســـتای شفاف ســـازی در 
حیطه فوتبال و مشـــخص شـــدن افراد رســـمی در 
زمینه نقل و انتقالات، کماکان از انتشـــار عمومی 
لیســـت کارگزاران رســـمی )ایجنت ها( کـــه دارای 

لایســـنس فیفا هســـتند، خودداری کرده اســـت!
با وجود این، امـــا خبرنگار ایران ورزشـــی با توجه 
به اهمیـــت موضوع بـــرای خانواده هـــا در فوتبال 
پایـــه و جوانـــان و همچنیـــن در بخـــش حرفه ای 
در رقابت هـــای لیـــگ برتـــر و زیـــر گروه هـــای آن، 
لیســـت کارگـــزاران رســـمی را از منابـــع مختلف و 
معتبـــر تهیـــه کـــرده و در حالی که کمیتـــه تعیین 
وضعیـــت فدراســـیون فوتبـــال براســـاس وظیفه 

ذاتـــی خود بایـــد این لیســـت را از مبادی رســـمی 
منتشـــر کنـــد، در صورتی کـــه طی روزهـــای آینده 
ایـــن اتفاق نیفتـــد، ایران ورزشـــی ایـــن آمادگی را 
خواهد داشـــت تـــا برای کمـــک به فوتبـــال ایران 

این لیســـت مهـــم را منتشـــر کند.
نکتـــه قابـــل توجه اینکـــه بـــه تازگـــی در حالی 3 
ایجنـــت فوتبال ایـــران بـــرای 3 ســـال از فعالیت 
در حـــوزه نقـــل و انتقـــالات محـــروم شـــده اند 

که همـــواره حضـــور برخی افـــراد غیرمجـــوز دار و 
غیررســـمی در چنین فضایی باعث شـــده اســـت 
تـــا روزانـــه پرونده هـــای شـــکایت و کلاهبـــرداری 
زیـــادی از بازیکنـــان جـــوان فوتبال بـــا وعده های 
واهـــی بـــاز شـــده و در چنیـــن فضایـــی بـــه طـــور 
واقعی مشـــخص نیســـت که چرا کمیته وضعیت 
بازیکنـــان فدراســـیون مانند دیگر فدراســـیون ها 

لیســـت کارگـــزاران را منتشـــر نمی کند؟

 

با تصمیم کارگروه ناظر بر ســـقف بودجه 
و قراردادهـــا، مـــدت قـــرارداد بازیکنـــان 
براســـاس شـــرایط ســـنی آنهـــا تعییـــن 
می شـــود. نقل و انتقالات تابستانی فصل 

پیـــش روی لیـــگ برتـــر فوتبال ایـــران در 
حالـــی رفته رفته رنگ و شـــکل جدی تری 
بـــه خـــود می گیـــرد کـــه کارگـــروه ناظر بر 
ســـقف بودجـــه و قراردادهـــا تصمیمات 
جدیـــدی را بـــرای لیســـت بازیکنـــان هر 
یـــک از تیم هـــا اتخـــاذ کـــرده اســـت. در 
همین راســـتا انعقاد قرارداد بـــا بازیکنان 
بر اســـاس شرایط ســـنی آنهاست، این در 

حالی اســـت که شـــرایط جدید قرارداد با 
بازیکنـــان بالای 3۰ ســـال، انتقاداتی را در 

پی داشـــته است.
بـــر همیـــن اســـاس آیین نامـــه نقـــل و 
انتقـــالات در زمینـــه انعقـــاد قـــرارداد بـــا 
بازیکنـــان بـــالای 3۰ ســـال تأکیـــد کـــرده 
اســـت که باید قـــرارداد بـــا این دســـته از 
بازیکنان صرفاً به مدت یکســـاله باشـــد و 
باشـــگاه ها مجاز به انعقاد قـــرارداد بیش 
از یک ســـال بـــا بازیکنان بالای 3۰ ســـال 
نیســـتند. همچنیـــن تمدیـــد قـــرارداد با 
افزایـــش مبلغ بیـــش از 3۰ درصد ممنوع 
اســـت ضمن اینکه پس از پایان قرارداد، 
ایـــن بازیکنـــان ، بازیکنان آزاد محســـوب 
می شـــوند. ایـــن موضـــوع طـــی روزهای 
اخیر ســـر و صدای زیـــادی را ایجاد کرده 

و باعث شـــده اســـت تا هجمـــه زیادی به 
هیأت رئیســـه فدراســـیون فوتبـــال وارد 
شـــود. اینکه چـــرا اصولاً چنیـــن قوانینی 
وضـــع می شـــود و اینکه آیا از ســـر منشـــأ 
ایـــن تصمیمـــات اصولـــی هســـتند یـــک 
جنبه قضیـــه را در بر می گیرد و از ســـوی 
دیگـــر عملیاتـــی شـــدن و نحـــوه اجرای 
آنها تـــا چه انـــدازه می تواند آســـیب های 
بعـــدی و تبعـــات خـــاص خـــودش را به 
همراه داشـــته باشـــد، یک وجـــه دیگر را 

در پی دارد.
بـــا این حـــال درباره ایـــن بنـــد از مصوبه 
جدیـــد آیین نامـــه نقـــل و انتقـــالات، به 
نظر می رســـد هدف اصلی هیأت رئیســـه 
مبـــارزه بـــا دلالیســـم بـــوده و اعضـــا بـــه 
ایـــن منظور چنیـــن بندی را بـــه تصویب 

شـــنیده  زمینـــه  ایـــن  در  رســـانده اند. 
می شـــود حضـــور برخـــی بازیکنـــان بـــا 
ســـن بـــالا در لیگ برتر کـــه بعضاً بـــا آنها 
قراردادهای بلند مدت بســـته می شـــود، 
عاملـــی شـــده اســـت تـــا ایـــن تصمیـــم 
عجیـــب امـــا در عیـــن حال مهـــم گرفته 

. د شو
در واقـــع فدراسیون نشـــین ها معتقدند 
و  قابـــل  بازیکنـــان  از  دســـته  آن  کـــه 
مطـــرح بالای 3۰ ســـال در فوتبـــال ایران 
درصد بســـیار کمـــی از این دســـته یعنی 
فوتبالیســـت های بـــالای 3۰ را تشـــکیل 
می دهنـــد و همین تعداد هـــم می توانند 
بـــا توافق ایجـــاد شـــده بیـــن طرفین در 
ســـال بعـــد بـــا افزایـــش رقمی تا ســـقف 
3۰ درصـــد، قـــرارداد را تمدید کـــرده تا به 

ایـــن شـــکل اولویـــت بازیکن و باشـــگاه 
برای ســـال بعـــدی رقابت هـــا، ادامه این 
همـــکاری باشـــد. در واقع فدراســـیون با 
این اســـتدلال که با تصمیمـــات جدید از 
باشـــگاه های بازیکن ســـاز حمایت کرده، 
به این شـــکل خواســـته تا بـــا دلالانی که 
می خواهنـــد همـــواره چرخه بـــه کام آنها 

کند. مقابلـــه  بچرخد 
حـــال اینکـــه در راه همیـــن مبـــارزه بـــا 
دلالی ها نیـــز تبعاتی از جمله آزاد شـــدن 
بازیکن بالای 3۰ ســـال بعـــد از یک فصل 
به وجـــود آمده و این فرصـــت را می دهد 
تـــا بازیکـــن بـــا جابه جایی و تغییـــر تیم، 
دوبـــاره در زمیـــن دلال هـــا بـــازی کنـــد، 
خـــود ابهام دیگری هســـت کـــه می تواند 
ایـــن مصوبه را تـــا حدی زیر ســـؤال ببرد.

چرا لیست کارگزاران رسمی فوتبال منتشر نمی شود

این همه پرونده کلاهبرداری کافی نیست؟

چرا قرارداد بازیکنان بالای 30 سال یک فصل است؟

حمله مستقیم سئول نشینان به دلال ها وزیر ورزش: تأمین VAR وظیفه 
دولت ها نیست

کیومرث هاشـــمی، وزیر ورزش و جوانـــان در رابطه با 
آخریـــن وضعیـــت ورود VAR به ایران ورزشـــی اظهار 
داشـــت: »در حـــال حاضر VAR  در ورزشـــگاه آزادی و 
کمپ هـــای تیم ملی ایـــران برای کلاس های آموزشـــی 

اســـتفاده می شود.
 همچنیـــن دولـــت ۱۱۰ میلیـــارد تومان اعتبـــار تأمین 
کـــرده و در اختیار فدراســـیون فوتبال قـــرار می گیرد، 
کارهای اداری هم انجام و 7 دســـتگاه VAR وارد شده 

تا فصل جدیـــد را با VAR برگـــزار کنند.«
او تصریـــح کـــرد: »تأمیـــن VAR در هیـــچ جـــای دنیا 
وظیفه دولت ها نیســـت بلکه وظیفه باشگاه هاســـت 
اما به دلیل اینکه شـــرایط باشـــگاهداری طوری است 
که اماکن و ورزشـــگاه  ها متعلق به خودشـــان نیست، 
ســـعی کردیم کـــه اعتبـــار لازم را تأمین و ورزشـــگاه ها 
مجهز بـــه VAR شـــوند، اولویـــت نیز بـــا ۱6 تیم لیگ 

است.« برتر 

زمان بازگشایی ورزشگاه آزادی 
مشخص شد

با توجـــه بـــه ادامـــه مرمـــت ورزشـــگاه آزادی، این 
اســـتادیوم برای شـــروع لیـــگ برتر آمـــاده نخواهد 
بود و قرار است اســـتقلال و پرسپولیس دیدارهای 
خانگی خـــود در هفته های ابتدایـــی فصل آینده را 

در ورزشـــگاه تختی برگـــزار کنند. 
مسئولان شرکت توســـعه و نگهداری اماکن ورزشی 
پـــس از عقد قـــرارداد با پیمانکار جدیـــد، اکنون در 
حال مقاوم ســـازی زیرساخت ها هســـتند و سپس 
ســـراغ تجهیـــز ســـکوها و صندلی های اســـتادیوم 
می رونـــد. بهبود معماری ورزشـــگاه  هم در دســـتور 

کار قرار دارد.
 همچنین بایـــد الزام های AFC در مـــورد رختکن، 
 VIP، VVIP، ،اتـــاق کنفرانس، جایـــگاه رســـانه ها
CIP، پله هـــای اضطـــراری، اســـکوربرد و ... هـــم 

رعایت شـــود.
 طبـــق برنامـــه ســـریع ترین زمانـــی که می تـــوان از 
بخشی از ورزشـــگاه اســـتفاده کرد، ۱5 شهریور ماه 
است و مسئولان شرکت توســـعه در تلاش هستند 
تا این تاریخ شـــرایط را به شـــکلی فراهـــم کنند که 
اولیـــن بـــازی خانگـــی تیم ملـــی در مرحله ســـوم 
مقدماتی جام جهانی 2۰26، نخســـتین دیدار پس 

از بازگشـــایی مجدد ورزشـــگاه آزادی باشد.

خبر ایران ورزشی تأیید شد

 استخدام مشاوران داوری 
و رسانه ای ممنوع شد 

هیأت رئیســـه فدراســـیون فوتبـــال در جلســـه اخیـــر 
پیرامـــون موضوعـــات مهمـــی تصمیمـــات جدیـــدی 
را اتخـــاذ کـــرد؛ بـــر همیـــن اســـاس در جلســـه روز 
گذشـــته درباره مســـائل مهمی مانند ســـقف بودجه 
و ســـهمیه های بازیکنـــان داخلی و خارجی لیســـت و 
تعـــداد نفـــرات در هر بخـــش بحث و بررســـی صورت 

. فت گر
یکـــی از موضوعات مورد بررســـی در این جلســـه، 
حضور افرادی در باشـــگاه ها تحت ســـمت مشـــاور 
داوری بـــود که در فصل گذشـــته به ســـرعت رواج 
پیـــدا کـــرد. در خصـــوص نحـــوه کار کـــردن ایـــن 
مشـــاوران داوری علامـــت ســـؤال های متفـــاوت و 

حتی شـــایعاتی بـــه گوش می رســـید!
شـــنیده ها حاکـــی از آن اســـت، براســـاس آخرین 
تغییـــرات در ســـرفصل های مهـــم ایـــن جلســـه، 
بـــه  اعضـــای هیأت رئیســـه فدراســـیون فوتبـــال 
ممنوعیت عضویت کارشناســـان داوری و رسانه ای 
در باشـــگاه های فوتبال کشـــور در سطوح مختلف 
رأی داده و ایـــن موضـــوع را به تصویب رســـاندند. 
گفتنی اســـت قرار اســـت بـــه  زودی ایـــن مصوبه از 
طرف ســـازمان لیـــگ بـــرای باشـــگاه های فوتبال 
ایـــران ابلاغ شـــود. ایران ورزشـــی چنـــدی قبل با 
انتشـــار گزارشـــی از اخـــذ چنیـــن تصمیمـــی خبر 
داده بـــود کـــه دیـــروز این خبـــر به صورت رســـمی 

تأییـــد و اعلام شـــد.

اعلام برنامه پلی آف لیگ نخبگان

 سپاهان میزبان
 شباب الاهلی امارات شد

کنفدراســـیون فوتبـــال آســـیا بـــا ارســـال نامـــه ای، 
زمانبنـــدی بازی هـــای پلی آف لیـــگ نخبگان آســـیا را 
مشـــخص کرد و بر همین اســـاس زمان مســـابقه تیم 
ســـپاهان در این رقابت ها مشـــخص شـــد. بر همین 
اساس باشگاه ســـپاهان اعلام کرد: »بر اساس اعلام 
کنفدراسیون فوتبال آســـیا، تیم فوتبال سپاهان باید 
روز سه شنبه ۱6 مرداد ســـال جاری در بازی نخست در 
ورزشـــگاه »نقش جهان« اصفهان از تیم شباب الاهلی 

امـــارات پذیرایی کند.«
 ســـپاهان در صـــورت پیـــروزی در بـــازی نخســـت، در 
بـــازی پلی آف نهایی روز سه شـــنبه 23 مـــرداد در قطر 
بـــه مصـــاف تیـــم »الغرافه« ایـــن کشـــور خواهد رفت 
و برنـــده ایـــن دیدار بـــه لیگ نخبـــگان آســـیا راه پیدا 

خواهـــد کرد.

مدیریت ورزش2
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سی و هفتمین سهمیه به کام سنگنوردی

زارعی: علیپور مدال المپیک را کم دارد
برای رسیدن به نسل طلایی والیبال زمان می خواهیم

پوریا خانزاده:هر بازی حکم مرگ و زندگی داشت

رضا علیپور ســـنگنورد ملی پوش از دیواره 
بوداپســـت به دیواره های المپیک پاریس 
پـــل زد. او کـــه چندوقتـــی از رضـــا علیپور 
همیشـــگی فاصلـــه گرفتـــه بود، بـــا طلای 
بازی های آســـیایی دوباره زنده شـــد و حالا 
در مجموع مســـابقات انتخابـــی المپیک 
ســـهمیه المپیک را گرفت تا ســـند ســـی و 
هفتمین سهمیه کاروان ایران در المپیک 
پاریس را بـــه نام خود و ســـنگنوردی بزند. 
حـــالا رضا زارعـــی رئیـــس فدراســـیون کار 
علیپور را ســـخت می داند اما به درخشش 

در دیواره هـــای پاریس امیدوار اســـت.
 

انتظار گرفتن سهمیه از جانب 
علیپور را داشتید؟

در مـــاده ســـرعت به خاطـــر ریســـک بالا 
نتایج قابـــل پیش بینی نیســـت، ممکن 

اســـت بهتریـــن ســـنگنورد دنیـــا بـــا یک 
اشـــتباه از دیـــواره ســـر بخـــورد و مـــدال 
را از دســـت بدهـــد. بـــه همیـــن خاطـــر 
پیش بینـــی نتیجـــه علیپور ســـخت بود. 
او بارهـــا در تمرینـــات و مســـابقات اخیر 
رکورد ایـــران را جابه جا کـــرده بود و حتی 
به رکورد جهان هم نزدیک شـــده بود اما 
استرس و شرایط مســـابقه ممکن است 
همه چیـــز را به هم بریـــزد. علیپور بعد از 
ســـال ها بی مدالی و افتی که داشـــت، در 
بازی هـــای آســـیایی طلا گرفـــت و همین 
موضـــوع او را بـــه ســـنگنوردی برگرداند. 
علیپـــور بـــه این مـــدال نیـــاز داشـــت تا 
بتواند بـــه المپیک نزدیک شـــود. رضا در 
مرحلـــه اول انتخابی المپیـــک نتیجه ای 
نســـبتاً خـــوب گرفـــت و کمـــی مـــا را به 
ســـهمیه امیدوار کرد. در مرحله دوم هم 
که در بوداپست برگزار شـــد، حریفان او 
خوب کار نکردند و امتیازات را از دســـت 
دادنـــد که همیـــن موضوع باعث شـــد او 

ســـهمیه را بگیرد.

در فاصله کوتاه مانده تا 
المپیک، چه برنامه ای برای 

علیپور تدارک می بینید؟
علیپور یک روز بعد از بازی های آســـیایی 
وارد اردو شـــد و تا روز اعزام به شـــانگهای 
در اردو بود که خوشبختانه تلاش هایش 
نتیجـــه داد و منجـــر بـــه ســـهمیه شـــد. 
حـــالا در این فرصـــت مانده تـــا المپیک 
فقـــط 2 رویکـــرد داریـــم؛ می توانیم برای 
علیپـــور اردوی داخلـــی شـــبانه روزی کنار 
دو مربـــی تـــدارک ببینیم و یـــا اینکه او را 
به جام های جهانی ســـوییس و فرانســـه 
اعزام کنیم که در شـــرایط مســـابقه قرار 
بگیـــرد و بتوانـــد خودش را محـــک بزند. 
حـــالا منتظـــر هســـتیم تـــا او برگـــردد و 

خـــودش در ایـــن زمینه تصمیـــم بگیرد.
با نتایج اخیر علیپور چقدر 
گرفتن مدال در المپیک را 

شدنی می دانید؟
گرفتن مـــدال در المپیک خیلی ســـخت 
اســـت. میـــدان المپیـــک بـــا بازی هـــای 
فـــرق  جهانـــی  مســـابقات  و  آســـیایی 
می کنـــد. او همه مدل مدالـــی در کارنامه 
خـــود دارد و حـــالا فقـــط جـــای مـــدال 
المپیـــک در کلکســـیونش خالی اســـت. 
رقبـــا از نظـــر امکانات و زیرســـاخت از ما 
جلوتر هســـتند و ایـــن موضـــوع کار ما را 
ســـخت می کند. اگـــر بگوییـــم از علیپور 
انتظـــار مدال داریـــم، فشـــار روی او زیاد 
می شـــود و ممکن اســـت نتوانـــد کارش 
را انجـــام دهـــد، بنابرایـــن مـــن ترجیـــح 
می دهـــم بگویم از او توقـــع مدال نداریم 
تـــا در المپیک بـــا آرامش خیال مســـابقه 

داده و مـــا را شـــگفت زده کند.

پوریـــا حســـین خانـــزاده، دریافت کننده 
ملی پـــوش بعـــد از بازی بـــا آلمان نفس 
راحتـــی کشـــید. نفـــس راحت بـــا تمام 
شـــدن کابوس لیـــگ ملت هـــا. روزهای 
ســـخت و تلـــخ والیبال. او معتقد اســـت 
باخـــت به صربســـتان در هفته اول لیگ 
ملت ها کار را خراب کرد، فشـــار ســـهمیه 
المپیک روی بازیکنان زیاد شـــد و انگیزه 

کم. بـــه همین خاطـــر تیم نـــاکام ماند.

با پایان لیگ ملت ها، روزهای 
سخت هم تمام شد؟

دقیقـــاً روزهـــای ســـخت مـــا تمام شـــد. 
امیدواریـــم ســـال آینده مربـــی خوب که 

می آیـــد، شـــرایط مـــا بهتر شـــود.
خیلی ها منتظر بودند، در بازی 

با آلمان هم تیم برنده باشد، 
چرا نشد؟

بـــازی بـــا آلمـــان، بـــازی آخرمـــا در لیگ 
ملت هـــا بـــود و می خواســـتیم بـــا بـــرد 
تمـــام کنیـــم کـــه نشـــد. همـــه توان مان 
کـــه  ی  نتیجـــه ا لـــی  و  ، شـــتیم ا گذ ا  ر
می خواســـتیم  به دســـت نیامد، از مردم 

می کنیـــم. عذرخواهـــی 
تیم دو هفته سخت را در 
برزیل و ژاپن سپری کرد. 

چطور تیم 8 باخت گرفت؟
دو هفته اول، روزهای خیلی ســـختی بود. 
بـــه خاطر ســـهمیه المپیک فشـــار زیادی 
روی بچه هـــا بـــود و همیـــن مســـأله کار را 

ســـخت می کرد. شـــاید اگر ما بازی اول را 
می بردیم شـــرایط برمی گشـــت و این قدر 
فشـــار زیاد نمی شـــد، اما به صربستان که 
باختیم، فشـــار چند برابر شـــد. از طرفی 
تیم ما تغییر نسل داشـــت، شرایط خوب 
نبود و حتی انگیزه بچه هـــا هم زیاد نبود.
چطور هفته سوم شرایط تغییر 

کرد؟
مـــا بـــرای هفته ســـوم تـــلاش کردیـــم تا 
ببریم. چـــرا که مـــردم والیبـــال را خیلی 
دوست دارند و نمی خواســـتیم با والیبال 
قهر کننـــد. در واقع همـــه بچه ها همدل 
و هم قســـم شـــدند تا تیم از بحران بیرون 
بیاید و از طرفی می خواســـتیم شرایط بد 
به ســـال آینده نرسد و بد شـــروع نکنیم. 
امیدواریم مردم والیبـــال را کنار نگذارند. 
مـــا قول می دهیـــم کم کم با آمـــدن مربی 
خارجی شـــرایط بهتر شـــود. مـــردم از ما 
توقـــع دارند اما زمان می برد تا ما به نســـل 

طلایی والیبال برســـیم.
 ایران هلندی  ها و امریکایی ها 

را با این برد آچمز کرد. آنها چه 
واکنشی نشان دادند؟

تیـــم امریـــکا واقعاً بـــا باخت به ما شـــوکه 
شـــد، هلند هـــم دســـت کمـــی از امریکا 
نداشـــت و پیاتـــزا ســـرمربی اش بعـــد از 
باخـــت به مـــا گفته بـــود ایـــران بـــا بازی 
خوبـــش روحیـــه المپیک را از مـــا گرفت.
تو فصل جدید برای لوبه در لیگ 

سریA ایتالیا بازی می کنی، آیا 
برای تو بهترین اتفاق است؟

 مـــن بعد از قرارداد با لوبه، اواخر مردادماه 
بایـــد به ایتالیا بروم. فکر می کنم شـــرایط 
خیلـــی خوبی بـــرای ســـال آینده اســـت، 
به هر حـــال لوبـــه از بزرگتریـــن تیم های 
دنیاســـت و من کـــه اول راه هســـتم باید 
بـــرای تثبیـــت در تیم تلاش زیـــادی کنم. 
البته امســـال ترکیب لوبه جوان شـــده و 
شـــاید شـــرایط برای بازی راحت تر باشد. 
از طرفـــی در تورنمنت هـــای زیـــادی هـــم 

حضور دارد.

فائزه زمانی
خبر نگار

مهری رنجبر
خبر نگار

 
در روزهـــای اخیـــر اعـــداد و ارقـــام عجیـــب و 
غریبـــی در فصـــل نقـــل و انتقالات لیـــگ برتر 
شـــنیده می شـــود. صحبـــت از پیشـــنهادهای 
5۰ و حتـــی 6۰ میلیـــارد تومانـــی از ســـوی برخی 
از تیم هـــای لیگ برتری اســـت. ایـــن در حالی 
اســـت که فصـــل نقـــل و انتقـــالات از 7 تیرماه 
آغاز می شـــود امـــا در فاصلـــه چند روز تـــا آغاز 
این فصـــل، ارقام منتشـــر شـــده باعث تعجب 
هواداران فوتبال شـــده اســـت؛ چرا که پیش از 
آغـــاز فصل نقل و انتقالات مســـئولان ســـازمان 
لیـــگ از اعمال قانون ســـقف بودجـــه در لیگ 
پیش رو خبر دادند اما این ارقام نشـــان دهنده 
نقض قانون ســـقف بودجه توســـط تیم هاست 
و قطعـــاً ســـازمان لیـــگ هـــم هماننـــد فصـــل 

گذشـــته چشـــم های خـــود را روی متخلفـــان 
خواهد بســـت. با این شـــرایط به نظر می رســـد 
که امســـال هم ســـازمان لیگ توان اجرای این 

قانـــون را نخواهد داشـــت.
منصـــور قنبـــرزاده، نایـــب رئیس فدراســـیون 
فوتبـــال و رئیس کارگروه نظارت بـــر قراردادها، 
یکی از افرادی اســـت که بر اجرای قانون سقف 
بودجـــه اصـــرار فراوانـــی دارد. او در خصـــوص 
ارقام عجیب و غریبی که در رســـانه ها منتشـــر 
شـــده به »ایران ورزشـــی« می گویـــد: »جزئیات 
پیشـــنهادهای مطـــرح شـــده را نمی دانـــم اما 
شـــاید این قراردادها 2 ســـاله باشـــد که در این 
صـــورت رقم اعلام شـــده به 2۰ الـــی 3۰ میلیارد 
تومـــان می رســـد! پـــس بهتر اســـت زیـــاد این 

قبیـــل اخبار را جـــدی نگیرید.«
این عضو فدراســـیون فوتبال در حالی از شایدها 
و احتمالات صحبـــت می کند که فصل گذشـــته 
چنیـــن ارقامی وجود داشـــت و همیـــن موضوع 
باعث شـــد تا تیم های ســـپاهان و پرسپولیس با 
کســـر امتیاز مواجه شـــوند که البتـــه در آن زمان 
به دلیل ناتوانی مســـئولان فدراسیون امتیازهای 

واکنش قنبرزاده به پیشنهادهای نجومی 

زیاد جدی نگیرید

کسر شـــده مجدداً به دو تیم اختصاص یافت 
و همیـــن موضـــوع باعث شـــد تا سرنوشـــت 
قهرمـــان لیـــگ تـــا حـــد زیـــادی تغییـــر کند. 
قنبـــرزاده در ایـــن خصـــوص بیـــان می کند: 
»در آن مقطـــع باشـــگاه های خاطی قـــرارداد 
برخی از بازیکنـــان خود را کســـر کردند و این 
موضوع باعث شـــد تا امتیازات کســـر شده به 

تیم هـــا برگردد.«

بحث ضمانت اجرایی قانون ســـقف بودجه 
موضوعی اســـت که بارها با انتقاد رســـانه ها 
همـــراه بـــود و رئیـــس کارگـــروه نظـــارت بر 
قراردادهـــا چنیـــن اظهـــار نظـــری در ایـــن 
خصوص دارد: »دســـتورالعمل این موضوع 
امـــروز )دوشـــنبه( اعـــلام می شـــود. بـــرای 
اجرای ایـــن قانـــون بارها با مدیـــران عامل 
تیم هـــای لیـــگ برتـــری مکاتباتی داشـــتیم 

و در واقـــع مدیران باشـــگاه ها ســـقف 325 
میلیـــارد تومانـــی را تأیید کردنـــد. این تأیید 
بـــه معنـــای ایـــن اســـت کـــه قانون ســـقف 
بودجـــه بایـــد توســـط ۱6 تیم لیـــگ برتری 
اجرا شـــود. بـــرای این عـــدد بالاتریـــن تراز 
مالـــی یـــک فصل در نظـــر گرفته شـــد البته 
خیلـــی از تیم های حاضـــر در لیـــگ برتر به 

این ســـقف نمی رســـند.«
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